
Zápis z 27. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

3. 3. 2022 v 17.30 hod. v kantýně sportovní haly 

 

Přítomni: R. Brát, M. Celba, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, L. Vejrek 

Nepřítomni: V. Gerhardt 

Hosté: A. Jarý (člen kontrolní komise TJ) 

Program 

1. Informace o blížících se stavebních pracích na skladu a základech nafukovací haly v našem 

areálu 

2. Provoz nafukovací haly a areálu v zimní sezoně 

3. Příprava areálu na jarní sezonu 

4. Hospodaření v r. 2021 a výhled do nadcházející sezony 

5. Soutěžní tenis v r. 2022 

6. Služby a nákupy v nadcházející sezoně 

7. Příprava nového webu  

8. Členská schůze 

9. Ostatní 

 

Závěry 

1. Informace o blížících se stavebních pracích na skladu a základech nafukovací haly v našem areálu 

Předseda tenisového oddílu TJ informoval v. v. o blížícím se termínu předání staveniště firmě 

Průmstav, které by se mělo uskutečnit v týdnu od 7. března. Informoval také o tom, že pracovníci 

OMH MěÚ Č. Kostelec již odstranili asfaltový povrch a zeď vedle kurtu č. 3. Firma Průmstav bude 

mít od předání staveniště 120 dní na výstavbu skladu, což znamená, že nebudeme moci využít 

z důvodu bezpečnosti kurt č. 3 pro jarní část sezony. V. v. se usnesl, že i přesto bude třeba kurt 

během jarních brigád připravit ke hraní. 

 

Základy (35×80 cm, 7 cm pod povrchem) by se měly realizovat v týdnu od 7. nebo 14. března. 

Předseda představil těžkou techniku, která bude na kurtech operovat. V. v. doporučil zkusit 

zajednat delší rameno mixu pro zalití betonu tak, aby 40t mix nemuselo vjet na kurt č. 3. Firma 

Calypso následně přijede do základů navrtat kotvy. Současně se základy budou z kurtů 1–3 

odstraněny současné sloupky, aby se mohly zabetonovat nové, odstranitelné. V souvislosti s tím 

je třeba koupit sloupky nové a prověřit, zda nelze koupit sloupky vhodné i na volejbalovou síť 

kvůli širší využitelnosti nafukovací haly. Při betonování se bude snažit předseda zařídit 4 

„odbočky“ pro sloupky k zavěšení sítě mezi kurty. Do základů budou umístěny trubky pro budoucí 

prostrčení závlahy. 

 

Během prací na základech bude také obnažena šachta za zázemím a přepojena odbočka k fotbalu 

na novou přípojku na kurtu. Zároveň dojde k opravě kapajícího závitu. 

 



2. Provoz nafukovací haly a areálu v zimní sezoně 

Předseda informoval v. v. o schůzce s firmou Calypso a odborem rozvoje města MěÚ, kde byly 

zkontrolovány všechny technické parametry haly. Zároveň předseda představil studii osvětlení 

vypracovanou specializovanou firmou, která zajišťuje intenzitu osvětlení na úrovni ligových 

zápasů (500–750 lx) na většině kurtu a 300–500 lx za základními čarami. V případě, že usoudíme, 

že toto nestačí, dokoupíme kolem základních čar doplňkové LED osvětlení.  

 

V. v. se dohodl, že by rád nafoukl halu v polovině října. Dále v. v. zdůraznil, že je třeba dobře 

propočítat výši hodinového nájmu haly, obzvlášť vzhledem k současným cenám plynu.  

 

V. v. se dohodl, že zkusí domluvit instalaci sprchy do úklidové místnosti, a to z důvodu ušetření 

energií v šatnách během zimního provozu. TJ by měla sledovat případné vypsání mimořádných 

dotací na energie. 

 

Předseda informoval o osudu náchodské nafukovací haly, kterou vzhledem k jejímu stáří a 

nedostatečně funkční technologii nevratně poškodila únorová vichřice. 

 

3. Příprava areálu na jarní sezonu 

Předseda informoval o přivezení antuky ze Staré Boleslavi a sponzorské dopravě Autodopravy 

Volhejn, které tenisový oddíl TJ Červený Kostelec tímto děkuje.  

 

Brigády začnou v týdnu od 7. března drobnými pracemi v areálu a pokračovat budou v týdnu od 

14. března pracemi na rekonstruovaných kurtech. Následně se práce přesunou na kurty 1–3, kde 

by mezitím měla proběhnout betonáž základů. 

 

4. Hospodaření v r. 2021 a výhled do nadcházející sezony 

Předseda informoval v. v. o tom, že vzhledem k úsporným opatřením, které tenisový oddíl 

v minulém roce zavedl, se dostal oddíl ve svém zisku na rekordní částku cca 550 tis. Kč. Díky tomu 

bylo vyrovnáno hospodaření oddílu, které bylo v minusu kvůli rekonstrukci tenisových kurtů 4–7. 

 

5. Soutěžní tenis v r. 2022 

Předseda informoval v. v. o přihlášení 10 krajských soutěží a přeborů (1× babytenis, 2× mladší 

žáci, starší žáci, dorost, 3× dospělí). O přihlášce veteránů do okresního přeboru nad 55 let se 

rozhodne na jaře dle zdravotního stavu hráčů. V případě termínové kolize je dohodnuta 

spolupráce s areálem klubu TJ Sparta Úpice.  

 

Dále předseda informoval o přihlášce soutěžních turnajů kat. C dospělých, mladších žáků a žákyň, 

starších žáků a žákyň, dorostenců a dorostenek v tradičních termínech.  

 

Dále předseda zmínil zvýšený zájem hráčů z klubů v blízkém okolí o přestup do našeho klubu, 

konkrétně se zaměřil na žádosti o přestup pěti závodních hráčů a hráček z České Skalice.  

 

6. Služby a nákupy v nadcházející sezoně 

Předseda představil tým správců a plán jejich střídání a požádal o zvýšení mzdy správce z 2400 

Kč. V. v. se po delší debatě dohodl, že mzdu zvýší na 3400 Kč/týdně, ale za zdůraznění povinnosti 

přípravy všech položek kantýnského menu a v případě zájmu ze strany zákazníků za prodloužení 

pracovní doby do 21 hod. Zároveň v. v. rozhodl o snížení hodinové sazby za zajištění občerstvení 

při akcích na 150 Kč/hod. a zajištění školení základů hygieny při práci.  



 

V. v. nadále vyjádřil spokojenost s předsedovou organizací rezervací kurtů a rozhodl, že pro letní 

sezonu nebude zajišťovat rezervační systém. O způsobu rezervací v zimní sezoně rozhodne v. v. 

na příštím jednání. 

 

V. v. odsouhlasil návrh na úpravu manuálu správce, který je nově přepracován a zanesena jsou do 

něj pravidla vystupování správce. 

 

V. v. odsouhlasil rozšíření nabídky menu v tenisové klubovně. 

 

V. v. odsouhlasil nákup: nové sítě, nových sloupků na kurty 1–3, sady nářadí na každý kurt, 

doplnění nářadí v dílně, molitanového klešťového válce, nových dresů pro děti (trička a ½ mikiny 

bude platit oddíl), klubového oblečení, propagačních předmětů, odkoupení vyplétacího stroje od 

T. Kábrta v hodnotě 10900 Kč za částku 5000 Kč. 

 

V. v. souhlasil, že nakoupí role výpletů a bude spolupracovat s M. Borůvkou, který rakety vplétá 

při ceně práce 140 Kč/1 raketa. 

 

V. v. odsouhlasil spolupráci s M. Kábrtem, a to ve formě profesionálního nafocení 3 akcí a 

propagačních snímků v hodnotě 2500 Kč/focení, obstaráváním vývěsky na aut. nádrží a prvotním 

plněním nových webových stránek.  

 

7. Příprava nového webu  

V. v. souhlasil se strukturou nového webu, který zpracuje recipročně firma DMPublishing. 

Schůzka vedení firmy s předsedou a J. Kultem proběhne v nejbližším termínu. 

 

8. Členská schůze 

V. v. pověřil předsedu k uspořádání volební členské schůze, která se uskuteční 8. 4. 2022 

v klubovně tenisového oddílu.   

 

9. Ostatní 

V. v. pověřil předsedu organizací měsíčních klubových večerů.  

 

 

 

 


